
UU møde 15. januar 2024 kl. 17.0-20.00  

 

 

 

Referat 

Deltagere:  

Ole 
Thøger 
Lisbeth 
Annette 
Niclas (ordstyrer) 
Anja W 
Maria 
 
Gæst: Jan Rasmussen/TMS Ringsted A/S  
Det er naturligt at invitere Jan ind til møde i Ungdomsudvalget som ny direktør i A/S. Ønsker i større 
udstrækning at skabe ”Byens klub” – en samlet klub. Det var der en god dialog og fælles holdning om. 
Kom gerne med indspark til UU, hvis der er noget løbende. 
Snak om hvordan man rekrutterer trænerne og fastholder spillere. God ide at lave ung træner-uddannelse 
med DGI/Emil Bramming.  
Herrespillere til træning af børne- og ungdomshold. Det handler om at enten sætte det i system, eller at 
holdene selv efterspørger det. Udnytte de ledige tider til pladsspecifik træning. Sammenhold mellem 
trænerne. Fællesspisninger ønskes indført til næste sæson. Skal blive bedre til at koordinere sponsorer – 
ungdom render efter de samme sponsorer som A/S. Generelt en konstruktiv snak om fremtiden og gensidigt 
samarbejde. Samarbejdsaftalen vil blive genbesøgt i 2024. 



Årshjul: punkter gennemgået 
Fondssøgninger - vi skal finde ud af hvad vi vil søge til inden vi søger? Lykkeliga skal tænkes med ind i 
søgningerne. Lisbeth og Thøger tager en snak med Nadja. 
Opret håndboldskole – der er møde 16/1 vedr. dette, overnatning skal på plads inden vi åbner op for 
tilmeldinger. Når det er på plads, får vi Henrik Sundahl til at lægge invitation op via DHF. 
Konfirmationsgaver – kontor opgave. 
Afslutning onsdag 8/5 hal B – OK  
Halfordeling næste sæson – alle nuværende tider er gensøgt (på nær lørdag i hal C) (Nicklas kigger ind i det 
politiske). 
 

• Opfølgning fra sidste UU-møde 
- Sponsorkatalog (Thøger, Annette, Riise) – man er ikke kommet videre, der skal kigges på det brede 

foreningsperspektiv. Maria sender redigerbar fil til mini-udvalget. 
- Nadja (fonde – hvordan kommer vi videre) Behandlet ovenfor 
- Træner/leder opstartskomsammen 31/5-24 – er datoen meldt ud? (Ole laver skriv) Riise tjekker op 

på lokale. 
 

• Erstatning(er) Jan Rømer – hvor langt er vi i dialogen med Nadja? 
Jan bedes om at lave en opgavebeskrivelse som kan deles ift. at søge nye hjælpere. Der skal laves et 
”job opslag”. Vi er pressede på at finde afløser til varetagelse af Jans mange opgaver i forhold til tøj, 
hjemmeside etc. 

 

• Team Rengøring ønsker at fortsætte – hvem tager kontakt? Mini-sponsorudvalget sørger for at ingen 
sponsorer ”falder ned mellem 2 stole”. 

 

• Evaluering Lund – kort version. Vi vil gerne til Lund. Vi vil gerne sammen ud og sammen hjem. Stævne-
lederen skal hver aften pege på hvem der tager ud og ser hvilke hold. Skal man tage af sted allerede 2. 
juledag og deltage i indmarchen? Det ville gøre at spillerne ikke var så trætte 1. dag.  

 

• Opsamling trænerpåsætning 2024/2025 
Der er fuld gang i samtalerne rundt omkring, dem der ikke er genbesøgt endnu, bliver kontaktet inden-
for kort tid. 
Er forholdsvis fortrøstningsfuld forud for næste sæson. 

 

• Evaluering Bambusa 
Kontoret har brugt for meget tid på praktik, flere managers havde ikke sat sig 100% ind i opgaven – der 
var alt for mange returneringer. Ca 50.000 til klubben – vi har bundet os til 2 kampagner pr. sæson (vi 
får 9000,- efter hver forårskampagne + 9000,- i bonus hvis ikke vi returnerer iflg. den aftale der er lavet 
med Bambusa) Vi har sendt 663 pakker retur ud af 2100. Kontoret har for +14000 strømper stående på 
kontoret. 

 

• 1. konkrete oplæg til talent drenge U17/19 
Der har været talt meget frem og tilbage om et elitetilbud til U17/19 drenge. Der er kommet et konkret 
oplæg fra involverede personer på bordet. Et højere elite-kontingent med udvidet tøjpakke, fys. tilknyt-
tet, målmandstræner, fysisk træner mm. Det skal gå lidt stærkt ift. at få effektueret til kommende sæ-
son. Ungdomsudvalget er positivt indstillet overfor projektet. Man skal huske at tænke haltider ind i. 
Ole følger op med drenge-elite udvalget. 

 
 



• Opdatering på sportsklasse 
Der er afholdt møder med Lasse Krøis, Dennis Jensen og campus mfl. Der bliver sportsklasser fra næste 
år på kommende 7. årgang på Campusskolen. Man får mulighed for at dyrke sin sport. Der skal snakkes 
videre med gymnasier. Positivt projekt for elitesporten i kommunen. 
 

• Opdatering dame 1. division 
Damerne skal have ny cheftræner fra næste sæson. Winni Wollesen stopper som dame-elite ansvarlig. 
Bestyrelsen er med inde over planlægning til kommende sæson. Bemanding, økonomi etc. 

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole 
- Anja W 
- Lisbeth – forældrehenvendelse modtaget og behandlet.  
- Thøger 
- Annette 
- Niclas 
- Maria  

          

Næste møde 5/2 – Maria indkalder  
Sportslige ansvarlige/Nadja/???  inviteres???  

 


